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Sarajevo, 24.07.2019

Molim Ministarstvo prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša da moje pitanje dostavi svim 
upravnicima na području Kantona Sarajevo u sljedećem sadržaju:

“Molim  svako  pojedinačno  pravno  lice  koje  posjeduje  rješenje  za  obavljanje  poslova  na
upravljanju i održavanju zgrada na području Kantona Sarajevo da mi dostavi svoje primjedbe na
postojeći zakon u ovoj oblasti, te prijedloge i sugestije kako ih otkloniti, izvijesti o problemima
bilo  koje  prirode  sa  kojima  se  susreću  u  svakodnevnom  radu  sa  mogućim  konkretnim
primjerima, te prijedloge i sugestije za rješavanje istih.

Ljubazno molim da se što detaljnije o gore pomenutom izjasnite kako bih Skupštini Kantona
Sarajevo zajedno sa ostalim zastupnicima predložio što bolja rješenja.
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